

Bestyrelsesmøde 02

Afholdt d. 15. April 2024 kl. 15

Afholdt hos Søren & Susan

Fremmødte:

Kristian, Jesper, Chriss, Søren, Susan

1. Valg af referent
 - a. Susan
2. Valg af ordstyrer
 - a. Søren
2. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt
3. Opfølgning på sidste møde
 - a. Lokaler
 - i. Hovedbiblioteket har lokaler med stort fjernsyn (18 kr. i timen)
 - ii. Trekanten har gratis lokaler for foreninger. Men man må ikke medbringe mad, så hvis man vil have noget af spise, skal man købe det i deres café.
 - iii. Familie og Fritids forvaltningen har ikke lokaler, der er billigere end det vi allerede bruger. Hvis vi ændrer hvor vi har lokaler, vil de gerne vide det.
 - b. Bank situationen (inkl. gennemgang af budget)
 - i. Vi tog kontakt til banker omkring basal betalingskonto, men dem vi tog kontakt til skrev at det først er til efteråret at loven om basal konto til foreninger, træder i kraft og at de ikke kan tilbyde det endnu.
 - ii. Hvis vi vælger at have vores økonomi gennem en privat-konto, så ophører vi egentlig som en officiel forening, da det er et krav at have et CVR + NemKonto for at leve op til kommunens krav.
 - c. Databedrageri sagen
 - i. Sagen er blevet anket, derfor afventer vi resultatet fra landsretten.
 - ii. Vi har gennemlæst et udkast til at lave en officiel udmelding til hjemmesiden om sagen.
 - d. Hjemmesiden og discord serveren
 - i. Søren og Chriss har gennemgået hjemmesiden og fjernet irrelevante sider og tilrettet den information vi har på hjemmesiden.
 - ii. Jesper og Chriss har gennemgået Discord og ryddet op i kanalerne, rettigheder og roller og oprettet en ny rolle: Discord-ansvarlig. Jesper har påtaget sig denne rolle.
 1. Fremover er det et krav at have en 2-faktor identifikation for at få bestyrelsesrolle.
 2. Vi ville gerne have oprettet flere Discord-links, men man kan kun have ét unikt link.

3. Vi diskuterede, om vi skal have både dansk og engelsk oplæg på vores hjemmeside. Vi har valgt at vi kan skrive på engelsk at man er velkommen til at kontakte os på engelsk, hvis man har nogle spørgsmål.
4. Lave lidt sociale lege på discord.
5. Lave mere organisering i bestyrelses kommunikationen i form af flere kanaler og "threads", når der er et emne der diskuteres.

4. Event planlægning

- a. Vi har dannet overblik over budgettet over hvor mange event vi kan have hos kulturbroen for resten af året. Vi kan max have 4 betalte events.
- b. Vi får et opfølgende discord møde om hvilke events vi vil lave. Vi skal huske at undersøge idéer til fremtidige events, samt være obs på andre arrangementer der sker i omverdenen, så vi ikke kommer i konflikt.

5. Promovering af foreningen (PR)

- a. Vi har valgt at fokusere på lokal promovering frem for at tage til con'er og promovere os der. vi kan sætte plakater op hos skoler, biblioteker, trekanten, butikker, offentlige institutioner (vel og mærket vi får lov + har lyst til egenbetaling til at få det printet, da Kita selv ikke har budget til det).
 - i. Søren finder ud af priser og muligheder hos print-virksomheder.

6. Børneattester

- a. De nødvendige data er blevet udvekslet, og Søren sørger for at vi har opdaterede børneattester indhentet på bestyrelsesmedlemmerne.

7. Eventuelt